

OUR VISION

We treat our patients with care and thoughtfulness. To enable, advance, and extend the continuing and well-being of the community of Abu Dhabi and the Emirates as a whole.

We aim to work humanely compassionately and with utmost confidentiality and professionalism with all our clients to ensure a healthy and satisfying life.

نتعامل مع مرضانا بعناية وإهتمام . لتمكين وتطوير وتوسيع الاستمرارية والرفاهية المجتمع أبوظبي والامارات ككل .

نهدف إلى العمل بانسانية ورحمة وبأقصي قدر من السرية والإحتراف مع جميع عملائنا لضمان حياه صحية أفضل

OUR MISSION

Our mission is to earn a lifetime commitment to the best quality possible health care services through a combination of values and extreme scientific knowledge.

This enables us to provide our patients with the most competitive and comprehensive healthcare services in Abu Dhabi, Dubai, Sharjah, and soon in GCC countries...

مهمتنا هي كسب إلتزام مدى الحياة بتقديم أفضل خدمات الرعاية الصحية الممكنة من خلال مزيج من القيم والمعرفة العلمية المتطرفة .

كما يمكننا من تزويد مرضانا بأكثر من خدمات ورعاية صحية تنافسية وشاملة في أبوظبي ، دبي ، الشارقة ، وقريبا في دول مجلس التعاون الخليجي .

OUR VALUES

To achieve our Vision, the management, employees, and Medical Staff of CMC Clinics will perform their duties in a way that consistently reflects the following values:

Superior Care, Exemplary Service, Independent Physician Leadership, Confidentiality, Compassion, Knowledge, Patient Rights, Loyalty, and Integrity.

لتحقيق رؤيتنا ، ستقوم الإدارة والموظفون والطاقم الطبي في العيادات المركز الكندي الطبي بأداء واجباتهم بطريقة تعكس باستمرار القيم التالية.

العناية الفائقة ، والخدمات المثالية ، والقيادة الطبية ، والسرية ، والتعاطف ، والمعرفة ، وحقوق المريض ، والولاء ، والنزاهة



VERSION 02

DATE OF ISSUE: 02/01/2023

عام/PUBLIC